



**MÄLARDALENS**  
— **STUDENTKÅR** —

**LF-Protokoll**

LF-sammanträde

2022-11-21

# Protokoll fört vid linjeföreningsssammanträde

Protokoll nr 03, 2022/2023

Datum: 2022-11-21

Tid: 17:15

Plats: LF-rummet

## Kallade

### Studentkårens representanter

- Maria Pizarro, (Kommunikatör)

### Studentföreningars representanter

- Natalie Sandin, SpexPack
- Michaela Tens, SpexPack
- Abdumalik Tursunov, MSS
- Martin Söderman, MDF

### Linjeföreningars representanter

- Moa Ytterholm, ALF
- Alva Viren, ALF
- Sofia Ljung, Beware
- Tilde Skamerud, Beware
- Martin Söderman, Dalo
- Fredrik Nygårds, Dalo
- Erik Masser, Dalo
- Emil Skärås, FBI
- Sirin Chehab Eddine, FBI
- Josefin Persson, Folke
- Sanna Sköld, Folke
- Chantal Brandt, Folke
- Gabriella Domarhed, Folke
- Clara Frank, IMF
- Ebba Persson, IMF
- Majid Azizi, LTD
- Ebba Norlin, LTD
- Ashley Björs, LTD
- Erik Lindfors M.A.C.H
- Anton Adolfsson, M.A.C.H

- Hamza Hajjar, Mälekon
- Sarah Moukadam, Mälekon
- Linn Gustavsson, PPM
- Abay Kubilay, PPM
- Jesper Seiler, PPM
- Sofia Dahlén, Slottets studenter
- Adam Wiman, STATO
- Isak Ferm, STATO
- Robin Schlimme, STATO
- Isac Eriksson, Stato
- Intza Malin, Stretch
- Eduardo Castillo, Stretch
- Fanny Letch, VIPS
- Duaa Mdlool, VIPS

## Ständigt adjungerande

- Tommie Hultgren, (Ordförande)
- Enkluun Enkmandakh, (Vice ordförande)
- Lova Libert, (Studentinflytandeansvarig)
- Laila Alias, (Näringslivsansvarig)
- Ida Hultman, (Huvudstuderandeskyddsombud)

## 1. Formalia

### 1.1. Mötets öppnande

17:15

### 1.2. Fastställande av röstlängd

Röstlängd fastställd till XX

### 1.3. Mötesordförande

Maria Pizarro

### 1.4. Mötessekreterare

Maria Pizarro

### 1.5. Val av justerare tillika rösträknare för sammanträdet

### 1.6. Adjungeringar

### 1.7. Fråga om sammanträdet stadgeenliga utlysande

Ok

### 1.8. Anmälan av övriga frågor

Kårare

### 1.9. Fastställande av dagordning

Ok

### 1.10. Föregående sammanträdesprotokoll

- Orbi uppdateringar
- Pub med professorer
- Canvasplattformen för linjeföreningarna

## 2. Rapporter

### 2.1. Studentkåren rapporterar

Huvudstuderandeskyddsombud Ida har varit på SFS möte. Hon har också haft disciplinnämndssammanträden (DPN) och det är också Ida som håller vår kårexpedition öppen på båda orter. Hon har också bokat in att gå säkerhetsrundor på universitetet. Ni kan prata med Ida om ni vill diskutera studiemiljön på universitetet!

Studentinflytandeansvarig Lova har varit sjuk men är tillbaka igen och har hållit i intervjuer för studentrepresentanter. Vi har också sett att det kommit in klagomål på lärare/utbildning på ssk-programmet och vi håller på att kolla på det tillsammans med MDU.

Näringslivsansvarige Laila jobbar med tillstånd och kommunikationen kring Kårhuset J3, det har börjat renoveras där nu och vi har fått in serveringstillstånd. Vi väntar fortfarande på alkoholtillståndet. Vi har Lågvarv arbetsmarknadsmässa i Eskilstuna den 18 november och vi söker företagsvärdar till Högvarv i Västerås den 10 februari – bra tillfälle att knyta nära kontakter till ett specifikt företag.

Eventansvarige Maria håller på med planeringen för general- och fadderutbildningarna tillsammans med Lotta på studenthälsan. Vi har också haft första generalmötet inför VT23. Vi hade en väldigt lyckad Halloweenfest i Västerås, det var många studenter från Eskilstuna som var där också.

Kommunikationsansvarige Maria har haft mycket fokus på Halloween i Västerås men nu är nästa fokus Lågvarv den 18 november. Kårfullmäktiges höstsammanträde hålls den 15 november.

Vi har skickat in vår ansökan om att bli erkänd studentkår för Mälardalens universitet för kommande år. För information: man behöver söka vart 3e år för att vara erkänd studentkår på MDU och vara ansvarig för studentinflytande och studentrepresentation på universitetet. Vi blev nekade 3 år vid vår ansökan i våras utan fick förlängt på det tidigare avtalet vi hade för att ha tid att revidera de dokument och arbeta inom de områden MDU ansåg vi hade brister inom. Vi tycker att vi har kommit en bra bit på väg men det är fortfarande mycket att jobba på. Vad vill ni att vi fokuserar på framöver? – **MDU behöver kolla på larmen uppe i LF utrymmena.**

Presidiet, Enkhluun och Tommie, har sen sist jobbat på att dra ner på onödiga kostnader inom organisationen för att arbeta mot att vi inte ska gå minus detta år. De har arbetat med MDU med deras olika dokument, då de sitter med i universitetsstyrelsen. Enkhluun har varit och representerat oss på EU's utbildningsmessa och jobbat mycket med internationalisering. Tommie har kontaktat eller håller på och kontaktar er linjeföreningar en och en för att hålla en öppen dialog för samverkan och kommunikation. Studentkåren är också inbjudna att medverka på Mälekons M.E.D. dag i Västerås, det är deras egna arbetsmessa.

Angående rookieperioden och utbildningar: Länk till general- och fadderutbildningarna finns ute nu och sista dagen att anmäla till generalutbildningen är 16 november och fadderutbildningen 23 november. Generalsinternatet i vår hålls den 22-23 april – boka inte in något annat då. Vad har ni linjeföreningar för traditioner när det kommer till att välja faddrar och generaler? **Hur många generaler kan man skicka? LTD: 2st som går år 2 och sen vill utöka till att ha en erfaren general eventuellt. Beware: Socialt ansvariga i styrelsen är generaler och sen röstas en tredje in. Det är mycket år tre. Äldre generaler brukar finnas tillgängliga och stötta.**

## 2.2. (SpexPack) rapporterar

-

## 2.3. (MSS) rapporterar

-

## 2.4. (MDF) rapporterar

MDF är ett studieförbund hos ABF – får hålla utbildningar inom data.

## 2.5. (ALF) rapporterar

## 2.6. (BEWARE) rapporterar

Jubileumssittning på lördag. LTD hjälper med kårare. Julfest på Viksäng 16e.

### 2.7. (DALO) rapporterar

Sittning den 10e. Behöver kårare. Skrapar ihop till märkestävling och 25års jubileum på g. Datalogidagen 1 december. Pratad om LF-pubar med quiz.

### 2.8. (FBI) rapporterar

### 2.9. (FOLKE) rapporterar

Planerar en julfest för folke vecka 50.

### 2.10. (IMF) rapporterar

Har varit på konferens i Luleå. Planerar julbord den 6e. Behöver kårare.

### 2.11. (LTD) rapporterar

Två märkestävlingar nu. Sittning den 10e. Företagspitch 3/2. Planer att hyra buss till Romme runt vecka 3. Flera föreningar är intresserade. 30/11 LF-pub med Smash-bros.

### 2.12. (M.A.C.H) rapporterar

### 2.13. (MÄLEKON) rapporterar

Pub-kväll på onsdag pub olympiad. Konferens i Luleå. 30/11 sittning för alla LF-föreningars styrelser. Alla styrelser är välkomna! Men kom på samverkansmötet först.

### 2.14. (PPM) rapporterar

Kämpar på att hitta kårare, har 4 intresserade till lucia-sittningen (10/12). Har påbörjat planeringen av 40-årsjubileum. Fler lampor i LF-förrådet?

### 2.15. (SLOTTETS STUDENTER) rapporterar

### 2.16. (STATO) rapporterar

Sittning 10e. Omorganiserar i styrelsen. Brukar ha event på onsdagar. Saker på G men inget spikat än.

### 2.17. (STRETCH) rapporterar

Sittning 10e på Viksäng. Kurser inplanerade för medlemmar. Är intresserade av canvassidorna.

### 2.18. (VIPS) rapporterar

## 3. Ärenden

### - Kårare till event

Vi på studentkåren kommer i framtiden inte släppa event förrän vi har tillräckligt med kårare inför det tänkta eventet. Vi vill undvika överbelastning för dom som dyker upp samt att undvika att ställa in.

Förslag: Kan man ha att varje förening bör vara ansvarig för kårare för en fest om året? Och det baserat på storleken av föreningen. Man står då också som medarrangör för eventet och får en del av biljettintäkterna.

Låter som en bra idé, vi behöver planera in vårens fester med kåransvariga. Kåren bokar in ett möte.

Kårare inför sittningar förväntar vi oss att ni har huvudansvar för.

Vi behöver också diskutera kårare inför rookie p vt23. **Sittningar är enkelt att fixa, man kan kåra åt varandra.**

## - Phestmästeriet

Finns det ett intresse att dra igång phestmästeriet igen? Vore kul om man kunde få föreningen levande under VT!

Frys är fortfarande ordförande i Phestmästeriet. **Ha ett event "info om phestmästeriet", bjuda in intresserade.**

## - Ovvar

Vilka föreningar vill att vi har ovvar i lager? Vi bör kolla på ett avtal angående det. För att vi ska kunna garantera att ha ovvar till de vi ska ha ovvar till. Man låser upp sig att köpa ovvar från oss, då kommer de som vill köpa ovve till kårexpeditionen (som en vanlig klädbutik) och vill man börja beställa från någon annan så behöver man avsluta avtalet OCH antingen vänta till lagret är slut eller köpa upp hela lagret. Vi förväntar oss en uppskattning på ungefär hur många ovvar vi bör beställa det första året, efter första året för vi statistik inom organisationen. När man säger upp avtalet så behöver man skicka in en skriftlig uppsägning innehållande information hur man vill göra med lagret.

## - Samverkans möte mellan LF, Kåren och MDU

Glöm inte att anmäla er till samverkansmötet senast på fredag!

## - Namn till LF-rummen

Andrea (Klös) har tagit fram namnförslag till LF-rummen. Har någon mer några namnförslag?

Förslag:

1. Blomman, bubblan och buttran
2. Aragorn, Legolas och Gimli
3. Shrek, Fiona och Donkey
4. Regina, Gretchen och Karen (mean girls)
5. Luke, Leia och Solo
6. Aros, Aramis, Porthos (Tre musketörerna)
7. Fina, Flora och Magdalena (törnrosa)
8. Moe, Larry och Curly (three stooges)
9. Winifred, Mary och Sarah (Hocus pocus)
10. Fry, Leela och Bender (Futurama)

Lägger upp omröstning i LF-gruppen.

## 4. Beslutsuppföljning

## 5. Övriga frågor

## 6. Nästa sammanträde

2022-12

## 7. Sammanträdet avslutande

18:10

---

, Mötesordförande

---

, Mötessekreterare

---

, Justerare

---

, Justerare